
V Kristu vstupuje Bůh do našeho světa. Potkává lidi spokojené, 
potkává i ty, kdo už nemohou dál. Potkává věci hotové i jejich 
úlomky. Události krásné i ošklivé. Kristus přichází a věříme, 
že je s námi. Stal se jedním z nás. Dává život, který nekončí smrtí.
Kdo jsme my, že to vše pro nás činí?

Usilujme o to, aby nám obyčejnost Kristova příchodu nebyla málo. 
Právě naopak. Aby nás prostoupila důvěrou, jak úžasný je náš Bůh.
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